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»لاتاری« ایرانیزه شده در
و! قرعه   کشی خودر

شانس برنده شدن در قرعه کشی خودرو زیر نیم 
درصد!

ادامه در صفحه  2

در فضیلت گاهی خاموشی
این روزها بازار توصیه به دولت مسعود پزشکیان داغ 
است. توصیه های که هرچند احتمال شنیده شدنشان 
کم است اما از روی دلسوزی و البته هر کس از زاویه 
نگاه خود بیان می شود. با این حال آنچه اهمیت دارد 
شناخت دقیق جامعه امروز ایران است که بسیاری از 
از  بیان گوشه هایی  به  کارشناسان و جامعه شناسان 
واقعیت آن پرداختند. آنچه که بتوان در جملاتی کوتاه آن 
را بیان کرد در کلیدواژه هایی چون عصبانیت، نا امیدی و 
البته کمی هم امیدواری به تغییر خلاصه می شود. این 
کمی امیدواری اما گاهی می تواند با کلماتی ناسنجیده 
هرچند بی غرض تبدیل به عصبانیت شده و در نهایت 
به خشمی که بی تفاوتی را در بهترین حالت رقم می 
زند منتهی شود. بنابراین توصیه این نوشتار به دولتمردان 
جدید همان است که ایتاد سخن سعدی در قرن هفتم 
برای آن فصلی جداگانه از پند در نظر گرفت و آن در 
فضیلت خاموشی بود. به بیاندیگر گاهی سخن نگفتن 
بهتر از بیان مطالبی است که فرسنگ ها با خواست افکار 
عمومی متفاوت است. آنچه در وضعیت فعلی اهمیت 

دارد نتیجه عمل دولتمران در زیست مردم است.
بنابراین به دولت چهاردهم توصیه می شود که علم 
ارتباطات و متخصصان آن را جدی بگیرند. هرچند مسعود 
پزشکیان بارها در خصوص اینکه بلد نیست خیلی صحبت 
کند سخن گفته اما باید اذعان داشت که این شیوه نیز 
خود یک شیوه با تاثیر مثبت است به شرطی که در عمل 

اما کار رئیس جمهور اثر مثبت داشته باشد.
رسانه ای  و  پیچیده  دنیای  در  که  داشت  اذعان  باید 
امروز، کلام سیاستمداران از قدرت چشمگیری برخوردار 
است و می تواند تأثیرات عمده ای بر افکار عمومی داشته 

باشد. 

ژوبین صفاری سرمقاله

بر اساس گزارش »رتبه بندی آکادمیک دانشگاه های جهان« 
و  هاروارد  دانشگاه های  شانگهای«،  »رتبه بندی  به  موسوم 
استنفورد آمریکا همراه با کمبریج بریتانیا به ترتیب در صدر 
بهترین دانشگاه های جهان قرار دارند. اما وضعیت دانشگاه های 
ایران نسبت به سال های گذشته روندی نزولی طی کرده است.

به گزارش فرارو، دانشگاه علوم پزشکی ایران در سال ۲۰۲۰ 
در رده ۳۰۰ تا ۴۰۰ بهترین دانشگاه های جهان قرار داشت، اما 
اکنون در رتبه ۴۰۰ تا ۵۰۰ قرار گرفته است. دانشگاه های امیرکبیر 
و شریف که چهار سال پیش در رده ۵۰۰ تا ۶۰۰ بهترین های 
جهان قرار داشتند، امسال در ردیف ۷۰۰ تا ۱۰۰۰ قرار گرفته اند.  
افول جایگاه دانشگاه های ایرانی در حالی است که برای نمونه 
دانشگاه ملک سعود عربستان در همین بازه زمانی از رده ۱۰۰ 
تا ۱۵۰ به رده ۹۰ صعود کرده است. نمونه دیگر امارات است 
که در سال ۲۰۲۰ هیچ کدام از دانشگاه های آن در لیست ۱۰۰۰ 
دانشگاه برتر جهان نبودند، اما اکنون سه دانشگاه این کشور 
در لیست یاد شده قرار گرفته و حتی جایگاه دانشگاه »خلیفه« 
امارات از دانشگاه های علوم پزشکی شهید بهشتی و دانشگاه 
شریف ایران نیز پیشی گرفته و با دانشگاه تربیت مدرس ایران 
برابری می کند. در خاورمیانه نیز تنها نام دانشگاه ملک سعود 
از رژیم صهیونیستی در میان ۱۰۰  عربستان و سه دانشگاه 
دانشگاه برتر جهان دیده می شود. در میان ۵۰۰ دانشگاه برتر 
جهان نیز تنها نام دو دانشگاه ایرانی دیده می شود؛ دانشگاه 
علوم پزشکی تهران و دانشگاه تهران هر دو در رتبه بین ۴۰۰ تا 

۶۰۰ جایگاه بهترین دانشگاه های جهان قرار گرفته اند.
 هفت دانشگاه ایران نیز در رتبه ۷۰۰ تا ۱۰۰۰ دانشگاه های برتر 
جهان قرار گرفته اند. با توجه به این شرایط پرسش هایی مطرح 
است از جمله این که چرا وضعیت دانشگاه های ما سیر نزولی 
گرفته است و ایراد کار از کجاست؟ فرارو برای پاسخ دهی به این 
پرسش ها با هاشم اورعی، استاد تمام دانشگاه صنعتی شریف و 
رئیس اتحادیه انجمن های علمی انرژی ایران گفتگو کرده است:
ما علم را کیلویی و استاد را به ماشین تولید مقاله تبدیل کرده 

ایم 
هاشم اورعی به فرارو گفت: »قبل از پرداختن به این که چرا 
رنکینگ دانشگاه های ما روند نزولی پیدا کرده، باید به این نکته 
بپردازیم که ما گاهی ناآگاهانه رنک ها را ملاک قرار می دهیم. 
این به این معنا نیست که رنکینگ ها مهم نیستند، ولی معتقدم 
ما باید معیار ها و وزن رنکینگ ها را بدانیم. در دوره ای که من 

با عنوان عوامل  با مواردی  از کشور تدریس می کردم  خارج 
اثرگذار بر رنکینگ ها مواجه می شدم که شاید اصلا برای ما 
مهم نباشند. مثلا سرانه فضای سبز در دانشگاه ها یا سرانه 
برای دانشجویان  یا کیفیت خوابگاهی که دانشگاه  پارکینگ 
فراهم می کند؛ بنابراین باید بدانیم که این رنکینگ ها حالیست 
از عوامل متعدد و متفاوت. اما در حالت کلی باید به رنکینگ ها 
توجه کنیم و از خودمان بپرسیم که چرا وقتی هم دانشجویان 
خوبی داریم و هم اساتید با ارزش، باز هم رنکینگمان رو به نزول 
است؟! وضعیت به گونه ای است که گویی ما اصلا نیازی به 
دانشگاه نداریم. وقتی یک دانشجو از دانشگاه صنعتی شریف 
فارغ التحصیل شده وارد بازار کار می شود، می بیند که معیار 
انتخاب همه چیز هست به جز معیار های آکادمیک و علمی و 

توان فرد. همین هم باعث می شود دانشجو سرخورده شود.«
وی افزود: »وقتی یک استاد مطالبی را بیان می کند که علمی، 
مستند و دقیق است و بعد ها می بیند کوچکترین توجهی به 
این مسائل نمی شود و آقایان مدیر، هر کاری دلشان بخواهد 
و  آکادمیک  فعالیت  برای  را  انگیزه خود  تدریج  به  می کنند، 
دادن،  درس  شرایطی،  چنین  در  می دهد.  دست  از  علمی 
درس خواندن و پژوهش کردن، حالت تکلیف و روزمرگی، پیدا 
می کند. همه این ها در شرایطی است که مدعی هستیم صاحب 
علم هستیم و مقاله تولید می کنیم. اما ما علم را کیلویی کرده 

ایم. اینجا ایراد از وزارت علوم است. در فرم های ارتقاء استاد به 
چند ده ساعت تدریس اشاره شده، از آن بدتر معیار، تعداد 
مقالات منتشره است. اما در هیج کجای این فرم ارزشیابی 
پرسیده نمی شود که این ده ها مقاله، کجای مشکل مملکت را 
حل کرده است. با این روش سنجش و ارزشیابی ما استاد ها را 
به کارخانه تولید مقاله تبدیل کرده ایم. در این شرایط، استادی 
که کیفی کار می کند و در کار های پژوهشی خود به دنبال حل 
مشکلی از مشکلات صنعت کشور است از ارتقا رتبه علمی 

عقب می افتد.«
مدیران دانشگاه ها بر اساس قابلیت های مدیریتی انتخاب 

نمی شوند
ادامه گفت:  در  دانشگاه صنعتی شریف  تمام  استاد  این 
»من می توانم ده ها مورد مثال بزنم که یک استاد با ده ها مقاله 
غیرکاربردی پیشرفت کرده و یک استاد که چند مقاله با کیفیت 
و بسیار کاربردی داشته اصلا رشد نکرده است. اما چرا این 
اتفاق افتاده؟ چون آن هایی که این فرم ها را طراحی کرده اند، 
خودشان هم اطلاع و ارتباطی با نیاز های صنعت کشور ندارند. 
آن ها یا فقط سرکلاس بوده اند یا پشت میز مدیریت. مشکل 
بعدی بودجه های تحقیقاتی و علمی است. استنفورد، کمبریج، 
منطقه  در  ما  از  بالاتر  رتبه  که  دانشگاهی  هر  یا  هادوارد، 
دارد، چه میزان بودجه تحقیقاتی می گیرند؟ کافیست بودجه 

برتر خودمان  دانشگاه های  بودجه های  با  را  آن ها  تحقیقاتی 
تحقیقاتی  بودجه  که  بگویم  رودروایسی  بی  کنیم.  مقایسه 
زمانی  تا  البته  است.  به صفر شده  نزدیک  ما  دانشگاه های 
که ایراداتی که گفتم حل نشوند، ریختن پول در دانشگاه ها 
در  لامپ  یک  وقتی  کرد.  نخواهد  دوا  را  دردی  تنهایی  به 
دانشگاه صنعتی شریف می سوزد، زمان زیادی سپری می شود 
افزود:  وی  شود.«  فراهم  لامپ  تعویض  همین  بودجه  که 
»همکاران دانشکده مهندسی شیمی می گویند تجهیزاتی که در 
آزمایشگاه دانشگاهمان داریم مربوط به سال ۱۳۸۱ است و ما 
پول نداریم تجهیزات را به روزرسانی کنیم. ما پول نداریم برای 
آزمایشگاه هایمان مواد اولیه بخریم و در نتیجه ناچاریم مجازی، 
با بچه ها آموزش دهیم. در چنین شرایطی چگونه انتظار داریم 
دانشگاهمان رشد کند و با دانشگاه های برتر جهان وارد رقابت 
مهمترین  نهایت  در  است.  غیرمنصفانه  رقابت  این  شود؟ 
مشکل، سیستم مدیریتی دانشگاه است. وقتی دولت ها عوض 
می شوند، بلافاصله روسای دانشگاه ها عوض می شوند. روسای 
دانشگاه ها، بر مبنای خط و خطوط سیاسی عوض می شوند. 
در سه سال و اندی فعالیت دولت سیزدهم، چندین رئیس 
دانشگاه عوض شد. در خود دانشگاه شریف ما شاهد ۳ تغییر 
بودیم؛ بنابراین مدیریت دانشگاه های ما به شدت ناپایدار است 
و مدیران بر اساس قابلیت مدیریتی انتخاب نمی شوند، بلکه با 
توجه به خط و خطوط سیاسی انتخاب می شوند. این وضعیت 
برای محیط دانشگاهی سم است. بعید می دانم هیچ دانشگاهی 

در کشور دارای مدیریت حرفه ای باشد.«
اگر رنکینگ دانشگاه های ما خوب باشد باید حیرت کرد

کرد:  تاکید  ایران  انرژی  علمی  انجمن های  اتحادیه  رئیس 
»وضعیت مقالات، بودجه ها، اساتید، مدیریت و عدم اقبال 
جامعه به تحصیلات دانشگاهی و بی توجهی به اهمیت صنعت 
مبتنی بر علم را که روی هم جمع کنیم، آن وقت می فهمیم 
که در چنین وضعیتی اگر رنکینگ دانشگاه های ما خوب باشد 
باید حیرت کرد. معتقدم دانشگاه های ما همین روند نزولی را 
ادامه خواهند داد و جایگاه خود را یکی بعد از دیگری از دست 
می دهند. در کشور ما حلقه علم به فناوری پاره شده است. 
درواقع ما در دانشگاه کار خودمان را می کنیم و صنعت کشور 
هم مسیر خودش را می رود. نتیجه هم این می شود که فقط 
یک و نیم درصد از صادرات کشورمان، فناوری محور و مابقی، 

سنگ و آهک و هندوانه و خیار است.«

پشت پرده افول رنک جهانی دانشگاه های ایران

ساماندهی معتادان متجاهر با تکنولوژی جدید »تشخیص چهره«

خبر

 قمار زلنسکی؛ حمله  مخاطره آمیز و بدون نتیجه
به خاک روسیه

رسانه انگلیسی نوشت امیدواری رئیس جمهور اوکراین به اینکه تهاجم به 
منطقه کورسک، مسکو را مجبور به استقرار مجدد نیرو و کاهش فشار در 

جبهه شرقی کند، اقدامی مخاطره آمیز و بدون نتیجه ای روشن بود.
به گزارش ایسنا، ۲ هفته پس از تهاجم غیرمنتظره به روسیه، اوکراین در 
تلاش برای یافتن تعادلی بین تصرف قلمرو در آن سوی مرز در کورسک و 

از دست دادن قلمروهایی در قلب جبهه شرقی در مرکز دونتسک است.
گزارشی  در  گاردین  روزنامه  یکشنبه  روزهای  ویژه نامه  آبزرور،  نشریه 
مسلح  نیروهای  فرمانده  سیرسکی،  الکساندر  جمعه  روز  است:  نوشته 
اوکراین مدعی شد که در داخل روسیه تا ۲ مایل در روز پیشروی می کنند، 
زیرا  کرده اند  پیشرفت  مایل  سه  حدود  ماه  این  در  مسکو  نیروهای  اما 

کرملین به شدت برای تصرف مرکز پوکروفسک فعالیت می کند.
در ذهن بسیاری از اوکراینی ها، این ۲ نبرد با هم مرتبط هستند و نتیجه 
نهایی نامشخص است. انتظار می رفت روسیه نیروهای قابل توجهی را از 
شرق برای دفاع از کورسک جابجا کند اما »هانا شلست« یکی از اعضای 
ارشد مرکز تحلیل سیاست اروپا می گوید که حمله اوکراین »بهتر از حد 
انتظار پیش رفت« اما واقعیت این است که »روسیه احتمالاً  آن اندازه از 
نیروهای خود را از جناح شرقی آن طور که انتظار می رفت، منتقل نکرده 

است.«
پیشروی روس ها در شرق

اندیشکده آمریکایی مؤسسه مطالعات جنگ، گفته است تنها »عناصر 
منتخب واحدهای جنگ های نامنظم روسیه« به کورسک اعزام می شوند 
و کرملین احتمالاً مخالف خروج واحدهای نظامی درگیر جنگ در نزدیکی 

پوکروفسک است.
»سرگی  داده اند.  افزایش  را  غیرنظامیان  تخلیه  مقام ها  پوکروفسک،  در 
دوبریاک« رئیس اداره نظامی شهر هشدار داده که نیروهای روس »تقریباً« 

به شهر نزدیک شده اند و هشدارها درباره آینده شهر در حال افزایش است.
اندازه ای امن در نظر  آبزرور نوشت تا یک سال پیش، پوکروفسک به 
گرفته می شد که می توانست به عنوان یک پایگاه منطقه ای عمل کند که در 
آن خبرنگاران و امدادگران می توانستند یک شب بمانند. ارتباطات جاده ای 
و ریلی آن، شهر مرکزی دنیپرو را به کراماتورسک و اسلوویانسک متصل 
می کند. تصرف این شهر در واقع قسمتی از استان دونتسک را که هنوز در 

دست اوکراین است، به ۲ نیم خواهد کرد.
به  مرتبط  را  نبردها  این  اوکراین  رئیس جمهور  زلنسکی«  »ولودیمیر 
هم دانسته و توضیح داده که تهاجم به کورسک »با هدف از بین بردن 

لجستیک ارتش روسیه و تخلیه ذخایر آن ها« بود.
در ادامه این مطلب آمده است: سربازان اوکراینی اما تردیدهای بزرگی 
در باره راهبرد کلی این حملات دارند. شایعات مداوم وجود دارد مبنی بر 
اینکه سرهنگ »امیل ایشکولوف« فرمانده محبوب تیپ ۸۰ اوکراین، که 
اکنون در میان دست اندرکاران حمله به کورسک است، در پایان ژوئیه از 

سمت خود برکنار شد.
نشانه های تلافی

این روزها نشانه هایی از حملات تلافی جویانه روسیه رونمایی شده است. 
یک موشک بالستیک در مرکز سومی، نزدیک ترین شهر اوکراین به تهاجم 

مرزی منفجر شد.
دارد، در  نفر جمعیت  آبزرور می نویسد که سومی که حدود ۲۵۰۰۰۰ 
است،  مانده  باقی  و جوش  جنب  پر  و  شلوغ  همچنان  تابستان  گرمای 
بیمارستان های این کشور مملو از تلفات خط مقدم شده اند و یک هفته 
سربازان  درمان  به  کمک  برای  خون  اهدای  برای  درخواست هایی  پیش 

مجروح انجام شد.
کشاورزی  روستاهای  از  نفر   ۴۰۰۰ حدود  پذیرای  همچنین  شهر  این 
منطقه به سمت مرز در شمال بوده است. در همین حال در ۶ مایلی 
مرز، تنها تعداد اندکی از غیرنظامیان و زیرساخت های کمی باقی مانده اند. 
بیشتر مکان ها تخته شده اند. یک آژانس کمک رسانی به نام »مأموریت 
توانمندسازی جهانی« تقریباً ۲۶۰۰۰ جیره غذایی را هر ماه تامین می کند، 

زیرا منابع کافی در بازار وجود ندارد.

معاون کاهش تقاضا و توسعه مشارکت های مردمی ستاد مبارزه با موادمخدر با 
بیان اینکه پیشگیری اولویت اول ستاد است، گفت: باید نهایت تسهیل گری را در 

مجموعه تشکل های مردم نهاد داشته باشیم.
به گزارش ایسنا، دکتر محمد جمالو در نشستی با سازمان های مردم نهاد فعال امر 
مبارزه با موادمخدر که به مناسبت »روز تشکل ها و مشارکت های اجتماعی« برگزار 
شد، گفت: سازمان های مردم نهاد در حوزه های پیشگیری، درمان، صیانت، اشتغال 
و توانمندسازی آسیب دیدگان از اعتیاد فعالیت دارند و معتقدم مرز مشخصی بین 

فعالیت  سازمان های مردم نهاد در این حوزه نمی توان ترسیم کرد.
وی افزود: اولویت ستاد مبارزه با موادمخدر پیشگیری از اعتیاد است؛ زیرا وقتی 
کسی گرفتار اعتیاد شود، درمانش بسیار کار سختی است، اما معتقدیم پیشگیری 
دوی صد متر نیست بلکه دوی ماراتن است و استمرار اقدامات نتیجه بخش خواهد 

بود.
معاون کاهش تقاضا و توسعه مشارکت های مردمی ستاد مبارزه با موادمخدر، 
آموزش و پرورش را یکی از دستگاه های مهم فرهنگی در حوزه پیشگیری از اعتیاد 

ذکر کرد و گفت: طرح یاریگران زندگی در ۴۸۰۰۰ مدرسه در سراسر کشور در حال 
اجراست و هدف از اجرای این طرح آموزش دانش آموزان و خانواده ها در زمینه 
پیشگیری از آسیب های اجتماعی است تا مدرسه به مکان تمرین زندگی و فضایی 
لذت بخش برای یادگیری تبدیل شود؛ لذا هر کدام از شما می توانید فعالیت هایی را 
در قالب آن طرح در مدارس انجام دهید. جمالو در ادامه؛ نمایشگاه یاریگران زندگی 
را یک قرار سالیانه در حوزه کاهش آسیب خواند و گفت: از شما سمن ها که اولویت 
ما در این نمایشگاه هستید، می خواهم که در آن رویداد، طرح ارائه دهید؛ چرا که 
در این نمایشگاه قصد داریم نمونه های موفق  از خدمات سمن ها را ارائه دهیم. 
نمایشگاه پربازدیدی که فقط در سال نخست برپایی آن در سال گذشته؛ حداقل 

۱۵ هزار دانش آموز و بسیاری از مدیران ارشد کشور و لشگری از آن بازدید کردند.
وی ادامه داد: وظیفه دستگاه های دولتی سیاست گذاری، نظارت و تسهیل گری 
برای سازمان های مردم نهاد است، نیک می دانیم دستگاه حاکمیتی اگر وارد کار اجرا 
شود اقدامات کیفیت و دوام چندانی نخواهد داشت، لذا باید نهایت تسهیل گری 
را در مجموعه تشکل های مردم نهاد داشته باشیم. گاها می بینیم کارمند جزئی در 

برخی دستگاه ها سد راه شده است، لذا این عدم چابکی به دلایل وجود چنین افرادی 
است؛ اما ما کنار سازمان های مردم نهاد هستیم و هر زمان لازم باشد با هر مسئول و 
در هر دستگاهی صحبت کرده و وفق قوانین تسهیلگر اقدامات سمن هاخواهیم بود.

معاون کاهش تقاضا و توسعه مشارکت های مردمی ستاد مبارزه با مواد مخدر 
اظهار کرد: حوزه اعتیاد ماهیتی سیال و تغییر شونده دارد و باید با تقویت تشکل ها و 

سازمان های مردم نهاد، چابکی و ضریب تاثیر را در این حوزه ارتقا داد.
جمالو با اشاره به فرایند ساماندهی معتادان متجاهر در سامانه غوام گفت: در این 
سامانه از مدیریت هوشمند استفاده می کنیم. یعنی در این سامانه به جای اسکن 

عنبیه از تکنولوژی جدیدی تحت عنوان »تشخیص چهره« استفاده می شود.
به گزارش روابط عمومی ستاد مبارزه با موادمخدر ریاست جمهوری؛ وی از ایجاد 
سامانه ارجاع در کشور خبر داد و گفت: قصد داریم این نظام ارجاع را به همه 
آسیب های اجتماعی کشور متصل کنیم. مثلا ورودی ها در نظام ارجاع  شاید معتاد 
نباشد، یک بیمار روانی یا کارتن خواب غیر معتاد باشد که به دستگاه مربوطه جهت 

دریافت خدمات قانونی ارجاع شده و مورد پیگیری قرار خواهد گرفت.

جهان درجهان در  کابوسکابوس  همه گیری همه گیری 
وس »ام پاکس« وس »ام پاکس«ویر ویر
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آیا تمام کابینه دولت چهرادهم رای اعتماد می گیرند؟

گروه سیاسی- مسعود پزشکیان از ابتدا با شعار وفاق پای به میدان گذاشته است. هرچند بسیاری از رای 
دهندگان او از این موضوع ناراضی و حتی نا امید شده اند اما او ترجیح داده بدون سرشاخ شدن با جریان 
های قدرت به اصلاح وضعیت اقدام کند. سیاستی که هم در انتخاب وزرا و هم در نحوه مواجه اش با نمایندگان 

مجلس به وضوح دیده شد.
مهرداد خدیر در عصر ایران در این باره می نویسد: رییس جمهوری با تکرار واژه هایی چون »فرصت«، »وفاق 
ملی« و »همه ملت ایران« می خواست بگوید به من و به دولت من به چشم یک فرصت تاریخی نگاه کنید و 
وقتی از همه آحاد ملت می گفت این پیام پنهان از دل آن شنیدنی بود که همه ملت ایران یعنی ۵۰ درصد 
جامعه که در انتخابات شرکت نکردند به اضافه۳۰ درصد که به من رای دادند و نیز آن ۲۰ درصد که شما آنان 

را نمایندگی می کنید. او البته این اعداد ۵۰ و ۳۰ و۲۰ را به کار نبرد ولی مگر »همه«  جز این معنی می دهد؟
 او که طی ۱۶ سال گذشته معمولا با کاپشن و پیراهن در مجلس حاضر می شد و پوشش و رفتار متفاوتی با 
دیگر نمایندگان داشت امروز با کت و شلوار و کاملا رسمی ظاهر شده بود ونمی خواست ریاست جمهوری 
را استمرار نمایندگی بداند هر چند همچنان در برخوردها صمیمی است.  استفاده از کلمات تازه و پرهیز از 
ادبیات صدا و سیما و شعار و کلیشه های ایدیولوژیک از ویژگی های مثبت نطق امروز او بود. ادبیاتی کاملا 
متفاوت و اصلاح طلبانه و ملی با رویکرد تعاملی.   شبکه ایران اینترنشنال و تلویزیون فارسی بی بی سی در 
یکی دو ماه گذشته به شکل صریح یا زیرپوستی بر اشارات او به »سیاست های کلی«  انگشت گذاشته اند تا 

با یک تیر دو نشان را هدف بگیرند:...

 رفع تحریم ها
 با ابزار

شرافتمندانه

 همت خود را برای
 رفع مشکلات اقتصادی

به کار خواهم گرفت

 خداحافظ
 هیولای مقدس

سینمای فرانسه
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